
6. Zápis z jednání správní rady Svazku obcí ,,Drahanská vrchovina"
25. dubna 2019 v 9:00 hodin v Krásensku

PřítomnÍ: J. Fládr, D. Hlavsa D. Křížová, L. Marišler, J. Pořízek, L. Pospíšil, S. Švarcová,
K. Ševčíková, H. Šíblová,l. Šteflieek

Pozdní příchod: J. Pořízek
Omluvení: Z. Hermanová, A. Majchrák

Starostka obce paní Hana Šiblová přivítala všechny přítomné a konstatovala, že program byl zaslán
všem písemně.

Program:
1. Zahájeni a schválení programu jednání
2. Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu
3. Kontrola plnění usnesení
4. Hospodaření svazku
5. Dotace na rok 2019
6. Činnost škol v mikroregionu a jejich podpora
7. Propagace mikroregionu v r. 2019
8. Podpora ekologického nakládání s odpady
9. Příprava výjezdního zasedáni
l0. Pozvánka na Strážčanský jarmok
1 l. Různé
12. Závér

Usnesení č. l:
Správní rada schvaluje program správní rady.
Přítomno: 9 členů Pro: 9 hlasů Proti: 0 Zdržel seO

2) Yolba ověřovatelů zápisu a zapisovatele
H. Síblová navrhuje jako ověřovatele zápisu pana D. Hlavsu a pana L. Marišlera a zapisovatelku
K. Sevčíkovou. K návrhu nebyly připomínky.
Usnesení č. 2:
Spnívní rada schvaluje jako ověřovatele pana D. Hlavsu a pana L. Marišlera a zapisovatelku
K. Ševčíkovou.
Přítomno: 9 členů Pro: 9 hlasů Proti: 0 Zdňel se:O

3) kontrola plnění usnesení z poslední správní radv
a) Starostka Krásenska - svolání SR - splněno
b) Napsat stížnost navývozkomunálního odpadu společnosti RESPONO - splněno
c) Zájemci zaslat D. Křížové informaci o aktualizaci Mysis - splněno

4) Hospodaření svazku
Tabulka hospodaření byla zasléna všem starostům před konáním správní rady a nebyly k ní vzneseny
připomínky.

5) Dotace na rok 2019
Svazek požáda| o dotaci na kontejnery a drtič odpadu ze zal. ad z OPŽP. Do dotace se zapojí téměř
všechny obce svazku.
Svazek požádal o dotaci v programu PRV JMK na 12 ks nůžkoqých stanů o velikosti 8 x 4 m.

6) činnost škol v mikroregionu a ieiich podpora
V mikroregionu jsou dvě školy zajišťující vzdělávání na prvním i druhém stupni a dvě školy
zajišťující vzdélávéní na prvním stupni. Jedenáct obcí je zíizovatelem mateřských škol. Financování
mateřských i základních škol zajištbjí jednotlivé obce, mikroregion může školy podporovat tím, že



bude uveřejňovat informace o jejich akcích pro veřejnost (plakáty je nutné zasilat do Lulče).

7) Propagace mikroregionu v roce 2019
Informace o činnosti mikroregionu jsou uveřejňovány pravidelně na webech mikroregionu.
V případě, že dojde ke získání dotací, informují o tom starostové jednotliqých obcí v místních
občasnících. Propagace ve Vyškovských novinách by byla možná za úplatu, ale domníváme se, že
není třeba.

8) podDora ekoloeického nakládání s odpadv
Všechny obce podporují ekologické nakládání s odpady prostřednictvím hnízd s tříděným odpadem,
pravidelným objednáváním velkoobjemového kontejneru, sběrem železa, elektroodpadu,
nebezpečného odpadu, ošacení atd. Na setkání s ředitelem společnosti Respono a.s. jsme se
dozvěděli, že ač naši občané třídí, není možné poskytovat zavylíidéný odpad slevy, protože výkupní
ceny se postupně snižují a jsou odpady (zejména plasty), pro které je velmi téžké najítvyužití.

9) příprava rnýiezdního zasedání
Yýjezdní zasedání proběhne v červnu, v navrženém plánu je návštěva zántku v Lysicích a pěší
pochod na dvě rozhledny. Bližší informace podal J. Pořízek. Zasedáni se uskuteční 6. června 2019,
sraz na zastávce v Krásensku v 7:45 hod.

10) Pozvánka na Strážčanský iarmok
Pozvánka byla doručena předsedovi svazku, je pro čtyři osoby. Jarmok proběhne v termínu l6. 5. -
18. 5. 2019. Svazek vyšle čtyři zástupce, kterým uhradí cestovní náhrady a dary.

11) Různé
1 1. 1. Prezentace společnosti ENVIPO.CZ
Jedná se o společnost poskýující služby související s BOZP a požárni ochranou. Paní Obalilová
představila společnost, upozornila na novinky v oblasti BOZP a PO a přislíbila zaslání cenové
nabídky na komplexní služby související s touto problematikou.
Zřizovatelé škol musí mít vypracovanou analýzu zranitelnosti objektu, tzv. objektová bezpečnost.

l1.2. Starostové si připomněli, že po schválení Závérečného účtu svazku je nutné tento vzít na
vědomí na schůzích zastupitelstva jednotlivých obcí. Současně bude tíeba vzit na vědomí zprávu
o kontrole dozorčí rady. K. Ševčíková zjistí, zda dozorěirada jižkontrolu provedla.

l 1.3. V Ježkovicích proběhne místo správní rady 7. 5.2019 pracovní porada, sejdeme se v 16 hodin
na sokolovně.

11.4. Výjezdni zasedání se uskuteění 6. června. Program byl sdělen ústně. Sraz na zastávce
v Krásensku v 7:45 hod.

l1.5. Členům svazku bude zasltína směrnice na cestovní náhrady - J. Fládr, tabulka na čerpání
dovolené starosty - K. Ševčíková a Řád pohřebiště - L. Pospíšil.

12). Závér
Příští správní rada a valná
rozešle D. Křížová.

Zapsa|a: Kateřina Ševčíková

ověřovatelé:

předseda svazku

hromada proběhnou 13. 6. 20119 v Olšanech, pozvánky na SR a VH
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Ing. Adam Majchrák Svozek
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